
هیچ پروندهای در فیفا پرسپولیس
را تهدید نمیکند

سرپرست باشگاه پرسپولیس در خصوص پروندههای متعدد علیه این باشگاه
در فیفا، گفت: مطمئن باشید هیچ پروندهای در فیفا ما را تهدید

نمیکند.

مهدی رسول پناه در رابطه اتفاقات اخیر پیرامون باشگاه پرسپولیس
که منجر به ایجاد حاشیه شده است، اظهار داشت: ابتدا باید بگویم
مشاور رسانهای سابق باشگاه احساساتی شد و اخلاق حرفهای را رعایت
نکرد ما هم با توجه این موضوع با او قطع همکاری کردیم. در مورد
همکاری با کارگزار هم باید بگویم که در حال مذاکره در این زمینه

هستیم و نتیجهاش را به زودی اعلام خواهیم کرد.

وی در رابطه با اینکه آیا در وزارت ورزش درگیری بین او و مهرداد
هاشمی دیگر عضو هیات مدیره درگیری رخ داده است، افزود: به هیچ
وجه چنین موضوعی صحت ندارد. با هاشمی و علی رغبتی پیگیر مسائل
باشگاه هستیم. اختلاف سلیقه وجود دارد اما درگیری را به شدت تکذیب
میکنم. همچنین از زحمات رغبتی و هاشمی هم در این مدت تشکر میکنم.

سرپرست باشگاه پرسپولیس در کمک ۳۰ میلیاردی کارگزار به باشگاه
پرسپولیس خاطرنشان کرد: ما با این شرکت شرط کردیم که شرایط بهتر
شود. آن قرارداد قبلی با این کارگزار نه تضمین و نه کف درآمدی
داشت. ما اعلام فسخ کردیم تا بتوانیم با شرایط بهتری مواجه شویم.
آن شرکت هم مانند شرکتهای دیگر  پیشنهاد جدید داد و ما هم بررسی
کردیم. قرارداد قبلی ایراداتی داشت که در قرارداد جدید آنها حل

خواهد شد.

وی در مورد پرداخت ۷ میلیارد یک شرکت به پرسپولیس و واگذاری بلیت
فروشی به آن خاطرنشان کرد: باید این مبلغ را به آن شرکت پرداخت

کنیم.

رسول پناه در رابطه با ناراحتی بازیکنان از شرایط مالی باشگاه،
گفت: بازیکنان صبوری و مردانگی کرده و مشکلات را درک کردند و از
همه آنها تشکر میکنم. هیچ اختلافی بین بازیکنان ما وجود ندارد.
اولین دریافتی که از کارگزار داشته باشیم پول بازیکنان را پرداخت

خواهیم کرد.
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سرپرست باشگاه پرسپولیس در مورد آخرین وضعیت بشار رسن که گفته
بود فصل آینده دیگر در جمع سرخپوشان نخواهد ماند، اضافه کرد:
امروز جلسهای در این زمینه داشتیم و امیدواریم که بتوانیم

قرارداد جدیدی را با این بازیکن ببندیم.

وی در رابطه با اینکه گفته میشود در قرارداد بازیکنان بندی وجود
دارد که اگر علیه مدیریت صحبت کنند جریمه خواهند شد، گفت: بندی
وجود دارد که اگر علیه مدیریت صحبت کنند، کمیته انضباطی باشگاه

در مورد آنها تصمیمگیری خواهد کرد.

رسول پناه در مورد پرونده برانکو و شکایت این مربی از پرسپولیس
به فیفا گفت: همین امروز حکم مجدد این مربی از سوی فیفا به ما
ابلاغ شد. فرصت داریم لایحهای تنظیم کنیم و دفاعیات خودمان را به
فیفا ارسال کنیم. مطمئن باشید هیچ پروندهای در فیفا پرسپولیس را

تهدید نمیکند.

سرپرست باشگاه پرسپولیس در مورد آخرین وضعیت آنتونی استوکس تصریح
کرد: مدیر حقوقی ما پیگیر موضوع است تا اقدمات لازم را در خصوص

پرونده این بازیکن انجام دهیم.

وی در مورد شایعه اضافه شدن علی پروین به هیات مدیره پرسپولیس
گفت: چنین چیزی صحت ندارد.

رسولپناه در مورد موضع باشگاه پرسپولیس در مورد تعطیلی یا ادامه
مسابقات لیگ برتر، گفت: مخالفت تعطیلی لیگ هستیم. مطمئن هستیم
پرسپولیس قهرمان میشود و نظر خودمان را رسما به سازمان لیگ اعلام

کردیم


